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 جواد نکونام ســرمربی تیم فوتبال اســتقلال تهران در 
نشســت خبری پیش از دیدار بــا تراکتور تبریز از هفته 
دهــم رقابت های لیگ برتر فوتبال اظهار داشــت: بازی 
ســخت، حســاس و مهمی مقابل تیم خــوب تراکتور 
و مربــی خوب این تیم داریم. تراکتــور تیمی باکیفیت 
است و شرایط بازی برای دو تیم سخت خواهد بود. تمام 
تمرکز و تلاش خودمان را می گذاریم تا بهترین عملکرد 
را در بازی مقابل تراکتور داشته باشیم و با تمرکز بالا به 

موفقیت برسیم.
وی در مورد سخت شــدن بازی ها در ادامه لیگ گفت: 
سخت شدن بازی ها در ادامه لیگ؟ نظر شخصی من این 
اســت که در فوتبال بازی آسان وجود ندارد. از روز اول 
و اولین بازی که شــروع کردیم و برنامه ای که با توجه 
به مشــکلات زیاد برای تیم داشتیم، خواسته مان کاملا 
مشــخص بود. ســعی کردیم بازی به بازی جلو برویم و 
بهترین عملکرد را داشته باشیم. همه تیم ها قابل احترام 
هستند و بازی آسانی در لیگ وجود ندارد، بخصوص نیم 

فصل اول که شرایط تیم ها نزدیک به هم است.
نکونام درباره تنشــی که بین ســرمربیان اســتقلال و 
پرســپولیس به وجود آمد و هرکــدام دیگری را مقصر 

می دانست افزود: سوال بعدی را بپرسید.
خمسفوتبالرابهتردرکمیکند

سرمربی استقلال در پاسخ به این سوال که پاکو خمس 
در ابتــدای فصل عنوان کرد تیم هایی مثل ســپاهان و 
پرســپولیس مدعی قهرمانی هستند اما اکنون استقلال 
صدرنشــین لیگ اســت و آیــا صحبتی نســبت به آن 
اظهارنظر سرمربی تراکتور دارد، گفت: از روز اول خواسته 
ما مشخص بود. شکل کار، برنامه و خواسته تیم و باشگاه 
با توجه به مشکلات سقف قرارداد، جذب بازیکن و سایر 
مشکلات متعدد مشــخص زود. نظر خمز کاملا محترم 
است . الان هم اگر ما صدرنشــین لیگ هستیم، ابتدای 
فصل اســت و هنوز بازی های زیادی مانده. با این وجود 
تلاش کردیم بهترین عملکرد را داشــته باشــیم. بازهم 
تکــرار می کنم فقط تلاش می کنیم به خاطر هواداران و 
باشگاه بزرگ استقلال بهترین عملکرد را داشته باشیم. 

این وظیفه ماست.
وی بــا تمجید از بازیکنان اســتقلال بیــان کرد: تلاش 
کردیم به خاطر هواداران و باشگاه بزرگ استقلال، بهترین 
عملکرد را داشته باشیم و این وظیفه ماست. فقط و فقط 
به خاطر شــخصیت، بزرگی و عشق بازیکنان به استقلال 
است که آنها این شرایط خوب را فراهم کرده اند و به این 
فکر نمی کنیم که در آینده چه می شــود. خمس مربی 
بزرگی است و از یکی از کشورهای مهد فوتبال )اسپانیا( 
آمده اســت. او چیزهایی در فوتبال می بیند که شــاید 
من تجربه اش را نداشــته ام. خمس فوتبال را بهتر درک 
می کند. اما ما تمام تلاش خود را برای موفقیت می کنیم. 
اینکه بعدش چه اتفاقی می افتد به آینده واگذار می کنیم.

قوانینداوریماعوضمیشود
نکونام درخصوص اینکه آیا همچنان از شرایط داوری ها 
نگران اســت، توضیح داد: نگرانی وجود ندارد اما پس از 
بازی وقتی داور اشــتباه می کند، نظر خودم را می گویم 
و کاری بــه اتفاقات دیگر نــدارم . صحنه های بازی ما را 

در کمیته داوران، انضباطی و هرجا که مســئولیت دارد 
ببینند که چه اتفاقاتی افتاده اســت . صحبت های من را 
هم پخش کنید. اینکه هیچ چیز نگویم و بگویم همه چیز 
عالی است، دروغ است. اگر قرار است دروغ بگوییم از این 
به بعد بنشــینم و این کار را انجــام بدهم اما قطعا هیچ 
وقت این کار را نمی کنم. الان هم نظر شخصی خود را با 

احترام گفتم که داور بازی اشتباه کرده است.
وی اضافــه کرد: در ادامه هم دیدیــد این اتفاقات افتاد. 
الان یک گام جلوتر آمدیــم و نگرانی بزرگ تری داریم. 
خنده دار اســت که کارشناســان برای فوتبال مشــکل 
شــده اند. یعنی قانون یکسان است . مثلا برای راهنمایی 
و رانندگی قانون این اســت که هرکسی از سمت راست 
یا چپ برود. عوض که نمی شــود اما مثل اینکه قوانین 
داوری ما عوض می شــود. نه فقط برای تیم ما بلکه برای 
همه تیم ها کارشناســی ها متفاوت است. وقتی فردی در 
جایگاه قضاوت قرار می گیرد، باید سعی کند بهترین ایده 
و نظر را درمورد چیزی که اتفاق افتاده ارائه بدهد. حتی 
اگر کســی مثل من ناراحت شود، مهم نیست بلکه باید 
حرف درست و راســت را بزنیم و نباید تحت تاثیر قرار 

بگیریم تا بتوانیم راحت بخوابیم.
ســرمربی اســتقلال درباره حضور بانوان تماشــاگر در 
ورزشــگاه های کشــورمان بیان کرد: این اتفــاق را در 
ســال های قبل تجربه کرده ام و فوق العاده اســت. اینکه 
خانم ها می توانند به ورزشــگاه بیایند، بازی ها را ببینند 
و در کنار بازیکنان، فرزندان و برادران خودشــان باشند، 
برای فوتبال ما ایده آل اســت و پیشــرفت فوتبال ما را 

نشان می دهد.
کاظمیداورخوبوقویاست

نکونام در مورد اینکه آیا حضور ســه داور بازنشسته در 
مجموعه مدیریتی تراکتور روی قضاوت بازی فردا تاثیر 
نمی گذارد، توضیــح داد: خیر. اصلا فکر نمی کنم چنین 
اتفاقی بیفتد. مقابل تیم های دیگر نیز مشــکلات داوری 
مثل همیــن هفته آخر به ضرر ما بود امــا این اتفاقات 
نیفتاد. اصلا در این مورد نگرانی نداریم. به هرحال وقتی 
خودم بازیکن بودم، ۲ نفر از همین عزیزان قضاوت کردند 
اما وحید کاظمی داور خوب و قوی ای اســت که نیازی 
به فکر کردن به این مســائل ندارد. او داور فوق العاده ای 
اســت که نمی تواند نگاه کند چه کسی این طرف یا آن 
طرف است. از بهترین داوران فوتبال ماست. در سال های 
گذشــته هم کــه در فولاد بودم ، ایــن موضوع را اعلام 
کردم. به این دلیل می گویم قوی زیرا فوتبالی که قضاوت 
می کند، مشخص است . برخی داوران به حدی در زمین 
قضاوت می کنند که حتی اگر اشــتباه کنند، این اشتباه 
قابل پذیرش اســت. کاظمی خیلی قوی سوت می زند و 
نگرانــی وجود ندارد. فوتبال جــای صحبت درمورد این 

مسائل نیست.
وی به تمجید از داور دیدار اســتقلال و تراکتور پرداخت 
و خاطرنشان کرد: وحید کاظمی داور خوب و قوی است 
که نمی تواند به این فکر کند چه کســی این طرف یا آن 
طرف است. کاظمی یکی از بهترین داوران فوتبال ماست 
و این را در فولاد هم اعلام کردم. بعضی از داوران این قدر 
قوی قضاوت می کنند که اشــتباهات آنها قابل پذیرش 

اســت و نگرانی وجود ندارد. قطعاً فوتبال جای صحبت 
درباره این موارد نیست.

عاشقاستقلالهستم
نکونام افزود: واقعا عاشــق استقلال و هوادارانش هستم. 
مثل آن ها هوادار این تیم بودم. دیدنشان به من دلگرمی 
و قوت قلب می داد وگرنه شرایطی که داشتیم را نه دیده 
بودم و نه شــنیده بودم. خداراشکر این شرایط سخت را 
گذراندیم. الان باید بازی بــه بازی جلو برویم تا ببینیم 

چه اتفافاتی می افتد.
باشیطنتمیخواهندتیممارابهمبریزند

وی مطهــری را یکــی از بازیکنان باکیفیت اســتقلال 
نامید و تصریح کرد: ارسلان کیفیت خودش را امسال و 
سال های گذشته نشان داده است. این ها شیطنت است 
و می خواهند تیــم ما را به هم بریزند. از هر حربه ای که 
بتوانند، برای ضربه زدن به استقلال استفاده می کنند و 
اینقدر تجربه داریم که گرفتار این موارد نشــویم. شاید 
بازیکن لحظه ای ناراحت شــود، امــا می داند چه اتفاقی 
می افتــد. امیدوارم این اتفاقات فقط از طرف دشــمنان 

استقلال باشد!
کادرفنیمانکاملنیست

نکونام درمورد احتمال کســر امتیاز از استقلال به خاطر 
رد شــدن از سقف قرارداد در شرایطی که خودش ۲ بار 
قراردادش را کاهش داده و بازیکنان هم چندین بار برای 
کاهش قراردادشان به باشگاه رفته اند، گفت: درمورد این 
موضوع هیچکس به صورت رسمی صحبت نکرده و مثل 
خیلی دیگر از اخبار، اخباری بیرون آمده و حدس هایی 
مطرح شده است . رســمیتی ندارد. موضوع دوم هم این 
است که ما سقف را رد نکردیم . بازیکنی نگرفتیم و برخی 

مربیانمان هم روی نیمکت نیستند.
وی افزود: کادرفنی مان کامل نیســت و نتوانستیم یک 
مربی خارجی تمرین دهنــده بگیریم. بازیکنان خارجی 
مدنظر را هم جــذب نکردیم. اگر مثــل تیم های دیگر 
کادرفنی ام کامل بود یا بازیکنان را کامل داشــتم و این 
اتفاق می افتاد؛ زیاد به کســر امتیاز توجه نمی کردم اما 
الان واقعا شــرایط به شکلی است که دست کم درمورد 
ما، تیــم و کادرمان اتفاق خاصی نیفتــاده که بخواهیم 
خلاف کنیم و امتیاز کسر شود. ثبت قراردادها و قرارداد 
بازیکنان خارجی به باشــگاه و مدیریت بســتگی دارد و 

خود علی خطیر هم از روز اول اعلام کرد به خاطر بودجه 
و سقف قرارداد، این اتفاقات نمی تواند در استقلال بیفتد. 
به همین دلیل امســال باید سال سختی داشته باشیم تا 
از سال آینده به آرامش برسیم. این صحبت ها انجام شده 

اما اتفاق خاصی برای استقلال نمی افتد.
بلانکو حتی از شرایط تمرینی دور بود چه برسد به بازی
سرمربی استقلال در پاسخ به این سوال که آیا از عملکرد 
بلانکو رضایت دارد، گفت: مشکل بلانکو این است که از 
روز جدایی از تیم قبلی اش تــا بازی با آلومینیوم اراک، 

اصلا بازی نکرده بود. 
عقــد قراردادش حدود ۱۰ روز تا ۲ هفته طول کشــید. 
همین مدت هم به دلیل شــرایط قــراردادی اش با تیم 
تمرین نکرد. بعدش هم نمی توانستیم قرارداد او را ثبت 
کنیم. از شــرایط تمرین تیمی هم دور بود چه برسد به 
بازی . فوق العاده بازیکن باکیفیتی اســت و این موضوع 
را در تمرینــات هم نشــان داده . از افراد و بازیکنانی که 
در تمرین ما هســتند می توانید ســوال کنید اما نیاز به 
زمان برای تمرین کردن و حضور در بازی های دوســتانه 

و رسمی دارد.
خطیربهمنلطفداشتاماکشورمانبازیکنان

کیفیتبالاترینسبتبهمندارد
نکونــام در مورد دیده شــدن تصویر خــودش در میان 
بزرگان تاریخ باشــگاه اوساســونا، در طرحــی که این 
باشگاه به مناسبت ۱۰۳ ســالگی اوساسونا منتشر کرد، 
خاطرنشان کرد: اینکه یک ایرانی توانست در این شرایط 
قــرار بگیرد و در اروپا بازی کند، افتخاری برای کشــور 
ماست. همه بازیکنانی که خارج از ایران و در کشورهای 
اروپای بازی می کنند، برای من و کشــورم باعث افتخار 
اســت. از اینکه در میان بزرگان باشگاه اوساسونا بودم، 

خوشحال هستم.
سرمربی استقلال در مورد اینکه علی خطیر، مدیرعامل 
این باشگاه گفته نکونام بهترین لژیونر تاریخ فوتبال ایران 
است، عنوان کرد: او لطف داشت که چنین صحبتی کرده 
است. هر کسی نظری دارد، اما بازیکنان بزرگی در تاریخ 
فوتبال ایران داشــتیم که لژیونر بوده اند و اگر از آنها نام 
ببرم، شــاید یکی دو نفر از یادم برود. همچنین برخی از 
آنها مانند طارمــی، جهانبخش و آزمون در فوتبال اروپا 

بازی می کنند.

نکونام:

 عاشق استقلال هستم

۱۰ ورزشکار برتر تمام دوران
در لیست بهترین ورزشکاران تمام دوران لیونل مسی و کریستیانو رونالدو در 

رده های اول و دوم هستند.
به گزارش ایســنا، در تاریخ ورزش، افراد خاصی از مرزهای رشته های ورزشی 
شــان فراتر رفتنــد  و اثری بزرگ بر جای  گذاشــتند. Pubity Sports، یک 
مرجع مشهور در حوزه ورزش، فهرستی از ۱۰ ورزشکار برتر تمام دوران را تنظیم 
کرده اســت. این مقاله ادای احترام به این ورزشکاران استثنایی است که نه تنها 
در رشته های خود تسلط داشته اند، بلکه به چهره های نمادین ورزش جهان نیز 

تبدیل شده اند. 
۱.لیونلمسی: فوتبالیست آرژانتینی، جایگاه اول این فهرست برجسته را به 
خود اختصاص داده است. مهارت های بی نظیر او در دریبل زدن، توانایی گلزنی 
و افتخــارات متعدد او را به عنوان یکی از بهترین فوتبالیســت های تمام دوران 

تثبیت کرده است.
۲.کریستیانورونالدو: کریســتیانو رونالدو، فــوق ستاره پرتغالی، به خاطر 
سرعت و توانایی های گلزنی اش تحسین شده است. فداکاری رونالدو و عملکرد 

ثابت او در بالاترین سطح باعث شده است که او در میان اسطوره ها قرار بگیرد.
۳. محمــد علی: جهان بوکس در برابر محمــد علی تعظیم می کند. کاریزما، 
ظرافــت بوکس و اعتماد به نفس تزلــزل ناپذیر علی در داخل و خارج از رینگ، 

میراثی ماندگار در دنیای ورزش به جا گذاشته است.
۴.مایکلجردن: مایکل جردن، نماد بســکتبال با مهارت های خارق العاده 

انقلابی در بسکتبال ایجاد کر و به یک اسطوره جهانی تبدیل شد.
۵.ویراتکهلی: ویرات کهلی، اســتاد کریکت هندی، به خاطر ویژگی های 
اســتادانه، ثبات و رهبری مورد تحسین قرار می گیرد. رویکرد تهاجمی کهلی و 
رکوردهــای متعدد موقعیت او را به عنوان یکی از بزرگان کریکت  تثبیت کرده 

است.
۶.یوسینبولت:یوســین بولت، دونده جامائیکایــی، سریعترین مرد روی 
زمین، جهان را مســحور کرد. تسلط او در مســابقات دوی سرعت و رکوردهای 

متعدد جهانی او را به یک شگفتی تبدیل کرده است.
۷.مایکتایســون:مایک تایســون، بوکســور ســنگین وزن با قدرت و 
پرخاشــگری ترس را در حریف ایجاد کرد. تســلط تایسون در رینگ بوکس در 

اواخر دهه ۸۰ و اوایل دهه ۹۰ بی نظیر است.
۸.لبرانجیمز: لبران جیمز فوق ستاره بسکتبال با مهارت های استثنایی و 
رهبری در داخل و خارج از زمین، نام خود را در تاریخ NBA ثبت کرده است. 
تأثیر او بر بسکتبال و فعالیت های اجتماعی جیمز را به چهره ای محترم تبدیل 

کرده است.
۹.ســرناویلیامز:ســرنا ویلیامز، ملکه تنیس، تنیس زنــان را با ضربات 
قدرتمنــدش بازتعریف کرده اســت. عناوین متعدد گرند اســلم او را به یکی از 

بزرگترین ورزشکاران تاریخ تنیس تبدیل کرده است.
۱۰.مایکلفلپس:مایکل فلپس، اســطوره شنا، با دستاوردهای باورنکردنی 
خود در اســتخر، رکورددار بیشترین مدال طلای المپیک است. نظم و مهارت او 

در آب، فلپس را الهام بخش شناگران در سراسر جهان کرده است.

جزئیات قرارداد طارمی با منچستر یونایتد 
از سوی رسانه انگلیسی

رسانه انگلیسی جزئیات قرارداد طارمی با یونایتد را فاش کرد. به گزارش ایسنا 
و به نقل از اکســپرس، منچستریونایتد قرار است با باشگاه پورتو در مورد خرید 
طارمی در ژانویه تماس برقرار کند و جزئیاتی از مبلغ ناچیز مورد نیاز برای آوردن 

این مهاجم گلزن به اولدترافورد را فاش کرد.
شــیاطین سرخ با شکست در ۹ بازی از ۱۷ بازی اولشان بدترین نتایج تاریخ 

شان را از فصل ۱۹۷۴-۱۹۷۳ تجربه می کنند.
تن هاگ همچنان به عنوان سرمربی یونایتد در حال مبارزه است و برنامه هایی 
را برای تقویت بیشتر تیم در آستانه باز شدن پنجره ژانویه شروع کرده است. یک 
هافبک میانی جدید و یک مهاجم مدنظر ســران یونایتد هستند که نام مهاجم 

مورد نظر، مهدی طارمی است.
هویلوند هنوز در لیگ برتر گل نزده  است ولی او پنج گل در چهار بازی لیگ 
قهرمانان اروپا به ثمر رســانده و او را در کنار آلوارو موراتا بازیکن ســابق چلسی 
در صدر جدول گلزنان قرار داده اســت. با این وجود، این احساس وجود دارد که 

هویلوند به تنهایی برای گلزنی در منچستریونایتد کافی نیست.
این بازیکن ۳۱ ساله از زمانی که تابستان ۲۰۲۰ از ریو آوه به پورتو نقل مکان 
کرد، خودش را به خوبی نشــان داده است. با این حال، قرارداد ۴ ساله ای که او 
در آن زمان امضا کرد، تابستان امسال به پایان می رسد و پورتو او را در زمستان 

می تواند بفروشد.
دستمزدوسوسهانگیزبرایمهاجمملیپوشایران

اکنون مشخص شده است که پس از مذاکره با مدیر برنامه های طارمی، یونایتد 
شانس بسیار زیادی برای جذب مهاجم  ایرانی دارد که در جام جهانی ۲۰۲۲ به 
انگلیس دو گل زد. خرید این بازیکن ۳۱ ساله در پنجره زمستانی تنها ۱۰ میلیون 
یــورو )۸.۷ میلیون پوند( هزینه خواهد داشــت. علاوه بر این، یونایتد همچنین 
دریافته است که این مهاجم به دنبال دستمزد ۴.۵ میلیون یورو در سال پس از 

کسر مالیات است که معادل دستمزد ۷۵۰۰۰ پوندی در هفته است.
مدیر برنامه های طارمی به صراحت اعلام کرده اســت که موکلش به دنبال 
یک قرارداد ســه سال و نیمه اســت و او را تا تابستان ۲۰۲۷ در یونایتد ماندنی 

خواهد کرد.
در مجموع، با در نظر گرفتن هزینه های نقل و انتقالات و دستمزد، این معامله 

حدود ۳۰ میلیون یورو )۲۶.۲ میلیون پوند( هزینه خواهد داشت.

طعم تلخ دیده نشدن در روز بریز و بپاش!
مراســم تجلیل از مدال آوران بازی هایی آسیایی در شرایطی به میزبانی برج 
میلاد برگزار شــد که مربیان رشته های ورزشی مختلف نه تنها به مراسم دعوت 

نشدند بلکه هیچ پاداشی نیز برای آن ها در نظر گرفته نشد!
به گزارش ایسنا، به تازگی طی تفاهم نامه منعقد شده بین کمیته ملی المپیک 
و شــهرداری تهران برای مدال آوران بازی های آســیایی پاداشی جدید در نظر 
گرفته شد که منبع اعتبار مالی اختصاص یافته، شهرداری تهران بود و این پاداش 
در آیین تجلیل از مدال آوران بازی های آسیایی در مرکز همایش های برج میلاد 
اهدا  شــد. در این مراسم که اقدام بسیار پســندیده ای بود، به مدال آوران طلای 
رشــته های انفرادی ۱۰۰ میلیون تومان، مدال آوران نقره ۷۰ میلیون تومان و به 
مدال آوران برنز ۵۰ میلیون  تومان پرداخت شد و به مدال آوران طلای رشته های 
تیمــی ۷۰ میلیون تومان، به مدال آوران نقره ۵۰ میلیون تومان و به مدال آوران 
برنز ۳۵ میلیون تومان پرداخت شد و هم چنین به سرمربیان ۳۰ میلیون تومان 
تخصیص یافت. نکته قابل تامل اما مربوط به مربیان بود؛ اینکه نه پاداشــی برای 
آن ها در نظر گرفته شده بود و نه اینکه هیچ یک از آن ها به این مراسم دعوت 
شده بودند!  آن هم در حالی که مربیان رشته های ورزشی مختلف به عنوان یکی 
از ارکان اصلی پیشرفت ورزشکاران به شمار می روند و خط کشیدن روی نام آن 

ها مسئله ای قابل پذیرش نیست.
مهســا مجللی، مربی تیم ملی آب های آرام بانوان ایران با اشــاره به اینکه نه 
بنده بلکه تمامی مربیانی که در بازی های آسیایی حضور داشتند زحمات زیادی 
کشیدند، تصریح کرد: متاسفانه اما به گونه ای از سوی مسئولان رفتار می شود که 
هیچگونه احترامی قائل نمی شــوند. چگونه تمامی افراد به آیین تجلیل از مدال 

آوران بازی های آسیایی هانگژو دعوت شدند؟ آیا فقط مربیان اضافه بودند؟
وی ادامه داد: این نگاه تبعیض آمیز ناراحت کننده است، بنده قبلا سرمربی هم 
بوده ام و هم اکنون مربی هســتم و هر دو موقعیت را تجربه کرده ام و باید بگویم 
بعضا شرایطی پیش می آید که میزان فعالیت مربی از سرمربی هم بیشتر می شود. 
همگی می دانیم مسئولیت سرمربی در پاسخگویی بیشتر است اما فشاری که به 

مربی م وارد می شود نیز بعضا کم تر از سرمربی نیست.
مربی تیم ملی آب های آرام بانوان ایران با بیان اینکه مربیان دلســوزانه تمام 
تلاش خود را می کنند و حتــی از جان مایه می گذارند و صادقانه کار می کنند، 
گفت: اگر یک مربی دلسوزانه رفتار نکند از چیزی هم ناراحت نمی شود اما اینکه 
مربی تمام تلاش و زندگی خود را وقف کارش می کند و نادیده گرفته می شــود، 
واقعا ناراحت کننده است. برای بنده اصلا مباحث مالی مطرح نیست اما چرا در 
مراسم مختلف هیچ یادی از مربیان نمی شود؟ چرا هیچ حقی برای مربیان قائل 
نمی شوند؟ حداقل در چنین مراسمی از مربیان یاد کنند که بدانند افرادی وجود 
دارند که زحمات آن ها را می بینند. چگونه در یک مراسم عضوی از یک خانواده 

را دعوت نمی کنید؟ آیا چنین رفتاری درست است؟
حال سوالی که مسئولان برگزاری این مراسم باید نسبت به آن  پاسخ گو باشند 
این است که چرا در تفاهم نامه منعقد شده پاداشی برای مربیان دیده نشده بود و 
علاوه بر این حتی به آیین تجلیل از مدال آوران بازی های آسیایی دعوت نشدند تا 

اینگونه آزرده  خاطر شوند و احساس نادیده  شدن به آن ها دست دهد؟

اخبارکوتاه

امیر قلعه نویی ســرمربی تیــم ملی فوتبال 
ایران در حاشــیه دیدار پیشکسوتان فوتبال 
پایتخت در ورزشگاه شیرودی که به مناسبت 
بزرگداشت مرحوم »فریدون رادبوی« بازیکن 
پیشین پاس و هما تهران برگزار شد، اظهار 
داشــت: قبل از هــر چیز بایــد از تک تک 
رسانه ها که همیشه یار و یاور ورزش، فوتبال 
و به ویژه تیم ملی بودند، تشکر کنم. در این 
۶-۵ ماه که سرمربی تیم ملی شدم، چند نفر 
از اهالی رسانه محبت داشته و حمایت کردند 

که جای تقدیر و تشکر دارد.
وی افــزود: وقتی به اینجــا می آییم به قول 
بزرگی می گوییم »چه زود دیر شــد!« آدم 
به ۳۰، ۴۰ ســال قبل برمی گــردد که چه 
خاطراتی اینجا رقم خورده است. تماشاگران 
با عشق و علاقه بودند. ما کلی خاطره داریم 
و یکی از خاطرات مــان گلی بود که به تیم 
دارایی در دقیقه ۸۰ زدم. توپ الکی به پای 

ما خورد و وارد دروازه شد!
سرمربی تیم ملی کشورمان اضافه کرد: خدا 
مرحوم جاوید را بیامرزد که همراه با مصطفی 
الهی زحمــات زیــادی برای تیــم دارایی 
کشیدند. تیم شان در آن زمان چندین هفته 
نباخته بود و حمیــد بابازاده گل نمی خورد. 

تیم ما در آن مسابقه خیلی خوب بازی کرد 
اما در دقایق پایانی توپ بی دلیل به پای من 

خورد و داخل گل رفت .
ورزشمابیماراست

ومشکلاتخودشرادارد
قلعه نویی درباره شــرایط نامناسب ورزشگاه 
شیرودی، یادآور شــد: بهتر است ما را وارد 
یکســری مســائل نکنید! از خدا می خواهم 
دغدغه های ملت بزرگ ایران به خصوص در 
بعُد اقتصادی برطرف شــود. ورزش ما بیمار 
اســت و مشــکلات خودش را دارد. جا دارد 
از حمید سجادی، وزیر سابق وزارت ورزش 
و جوانان و همینطور کیومرث هاشــمی در 
مدت کوتاه حضورش در این وزارتخانه تشکر 

کنم.
قلعه نویی افزود: امیدوارم با بودن هاشمی که 
از لایه های زیرین ورزش آمده اســت و درد 
آن را می داند، ورزش  مــا تغییراتی کند. از 
او می خواهم نگاه ویژه به ورزشگاه شیرودی 
داشته باشد. ورزشگاه امجدیه سابق خاطرات 
زیــادی دارد و بازی های بزرگــی در اینجا 
برگزار شــده اســت که جزو خاطرات ملی 
محســوب می شــود. همانطور که هاشمی 
نگاهی به ورزشــگاه آزادی داشته است، به 

اینجا هم نگاهی داشته باشند.
تلاش ما این بود که لیگ برتر تعطیل نشود

وی در مورد شرایط کیفی لیگ برتر و رصد 
آنها توســط کادرفنی تیم ملی، عنوان کرد: 
در ایــن ۷_۶ ماه فکــر، ذکر و تلاش ما این 
بود لیگ برتر تعطیل نشــود. تیم ملی حتی 
یک هفته نیــز بازی ها را تعطیل نکرد. برای 
همین بازی پرســپولیس و سپاهان از ۳ ماه 

قبل توافق
کرده بودیم که آخرین دیدار هفته دهم، ۱۹ 
آبان برگزار شود. سازمان لیگ نهایت تلاش 
خــود را می کند و از آنها ممنون هســتیم. 

دغدغه و مشکلات خودشان را دارند.
ســرمربی تیم ملی افزود: ســازمان لیگ به 
خاطــر برنامه تیم امیــد، ۳ هفته زمان را از 
دست داد اما نشستیم و با هم تعامل کردیم. 
از نظر من هرچه بازی های لیگ انجام شود 
و بازیکنان در شــرایط مسابقه باشند، بهتر 
است . اردوی آتی هم آخرین فرصت ما است 
و پــس از آن جام ملت ها برگزار می شــود. 
امیدواریم نتایج خوبی کســب کرده و برای 

جام ملت ها آماده شویم.
تیمملیدغدغههایخودشرادارد

قلعه نویی ادامــه داد: من که این صحبت ها 

را انجــام می دهم باید بگویم با ســختی ها 
جلو می رویم و اینطور نیســت که دغدغه ای 
نداشته باشیم. تیم ملی دغدغه های خودش 
را دارد امــا همه از جمله مهدی تاج، رئیس، 
مهــدی محمدنبی، نایب رئیــس و اعضای 
هیات رئیسه فدراسیون تلاش می کنند. اگر 
مــدام بگوییم این کمبودها را داریم، فرار رو 
به جلو کنیم و بگوییم قبلًا این مشکلات را 
گفته بودیم، درست نیست. واقعاً از بازیکنان 
بزرگ تیم تشــکر می کنم که به نوعی ایثار 
می کنند. ســرمربی تیم ملی ضمن تشکر از 
باشگاه سپاهان به دلیل جوانگرایی و معرفی 
بازیکنان خوب به فوتبال اظهار داشــت: ما 
احتمــالا در این اردو چهار یــا پنج بازیکن 

جوان را دعوت کنیم. 
ما رفته رفته باید پشتوانه ســازی هم  بکنیم. 
مثل کاری ســال ۲۰۰۶ کردیم و تیم ملی 
ب را تشــکیل دادیــم اما الان بــا توجه به 
اینکه زمان نداریم و خوشــبختانه بازیکنان 
در شــرایط مسابقه هستند، شرایط متفاوت 
است. در گذشــته اینطور نبود که بازیکنان 
امید در باشــگاه ها بازی کنند اما الان ۵-۴ 
بازیکــن از ســپاهان و یکــی دو بازیکن از 
تیم های دیگر دعــوت می کنیم تا به تدریج 

با تیم ملی باشــند تا اگر قرار است تغییری 
هم بدهیم، در زمان خاص خودش باشد که 

هزینه کمتری داشته باشد.
تیمملیپیرنیست

قلعه نویی با اشاره به انتقادهایی که به برخی 
بازیکنان تیم ملی وارد می شود، گفت: برخی 
می گویند تیم ملی پیر اســت. اولا من این 
اعتقاد را ندارم. احسان حاج صفی دیشب ۹۰ 
دقیقه مقابل مارسی بازی کرد. در واقع کادر 
تیم شان بررســی و شرایط بدنی بازیکنان را 
ارزیابی کرده است. تا جایی که ما می دانیم، 
بایــد از این نفرات در تیــم ملی هم  نهایت 
اســتفاده را ببریم. این بازیکنان هم از نظر 
رفتــاری و اخلاقی و هــم از نظر فنی مورد 

تایید ما هستند و واقعا تلاش می کنند.
جوانگراییوظیفهباشگاههااست

سرمربی تیم ملی اضافه کرد: تیم ملی نباید 
جوانگرایی کنــد، بلکه این کارهــا باید در 
باشــگاه ها انجام شود و ما نیز ماحصل آن را 
به تیم ملی بیاوریم. در حال حاضر باشــگاه 
ســپاهان این کار را انجــام می دهد که من 
از کادرفنی آنها تشــکر می کنم. سه تا چهار 
بازیکن مدنظر داریم که شــنبه یا یکشنبه 
تصمیم گیری می کنیم تا به این اردو دعوت 

شوند.
امیریدرتیمباشگاهیاش
بانظرکادرفنیبازیکرد

وی در مــورد آخرین وضعیــت مصدومیت 
وحید امیری، بازیکن تیم فوتبال پرسپولیس 
افزود: هر هفتــه وضعیت بازیکنان داخلی و 
لژیونرها را پیگیری می کنیم. اگر مشــکلی 
پیش بیاید، تیم پزشــکی در جریان بازی ها 
یا بعد از آن پیگیر خواهند بود. تیم پزشکی 
تیم ها نیز تبادل اطلاعــات می کنند. ما در 
کمتریــن زمان اطلاعات کســب می کنیم. 
ظاهراً امیری با مشــکل قبلی درگیر است. 
همســترینگ مصدومیت خاص خودش را 

دارد. 
امیــری را در اردوهــای قبلــی از تمرینات 
عمومی جدا کردیم و در اختیار تیم پزشکی 
قرار دادیم تــا مبادا تیم ملــی لطمه ای به 
باشــگاهش نزند. اما در تیم باشگاهی اش با 
نظــر کادر فنی و تیم پزشــکی بازی کرد و 

خودشان می دانند.
قلعه نویی درباره دیدارهای حساس استقلال-

تراکتور و سپاهان-پرسپولیس در هفته دهم 
لیــگ برتر نیز گفت: همه بازی ها حســاس 
است. ما لیگ پویا و خوبی داریم و موظفیم 
که به این پویایی کمک کنیم. به این خاطر 
لیــگ را تعطیل نکردیــم. کادر فنی ما چه 
مســابقه باشد و چه نباشــد از ۱۰ صبح در 
مرکز ملی )پکِ( هســتند و بازی ها را رصد 
می کننــد. هر بازی که امکانش باشــد را از 

نزدیک می بینیم.
سرمربی تیم ملی ایران در پاسخ به اینکه آیا 
یحیی گل محمدی و جواد نکونام)سرمربیان 
پرســپولیس و اســتقلال( با یکدیگر آشتی 
کرده انــد، گفت: من خبر ندارم. این دو عزیز 
از بازیکنــان بزرگ تاریخ ایران هســتند و 
برای تیم ملی زحمات زیادی کشیدند. حالا 
اتفاقاتی می افتد و به گفته شما جمع و جور 

شده است!

قلعه نویی: 

دغدغه های خاص خودمان را داریم


